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Vedtakssak 2 
 3 

Saksbehandler: Øistein Sommerfeldt Lysne 4 
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Sak 17-17/18 Godkjenning av referat fra forrige møte – O  11 

Orienteringssak 12 

 13 
Saksbehandler: Astri  Sjoner 14 

 15 
Referat fra sentralstyremøtet 25.-26 juni ble sendt ut 30. juni. Det kom inn én 16 
merknad til referatet som ble rettet opp før det ble sendt ut på ny 10. juli. 17 

Referatet anses derfor som godkjent av Sentralstyret. Referatet er sendt til 18 
ledelsen i Human-Etisk Forbund og publisert på våre hjemmesider.  19 

Referatet er sendt ut sammen med sakspapirene.  20 

 21 

Sak 18-17/18 Orienteringer – O  22 

Orienteringssak 23 

 24 
Saksbehandler: Astri Sjoner 25 

Når saken Orienteringer ble skrevet, var det kun 2,5 uker siden forrige 26 

sentralstyremøte, og disse har vært preget av ferieavvikling og avspasering i 27 
Arbeidsutvalget og administrasjonen. Det er følgelig mindre å orientere om under 28 

de ulike punktene enn vanlig. 29 

Medlemsrekruttering 30 

Per 11. juli hadde vi 680 betalende medlemmer, hvorav 654 er tellende 31 
medlemmer i henhold til Fordelingsutvalgets definisjon.  32 

Vi er på god vei til å ta igjen fjorårets nivå for kontingentinnbetalinger etter å ha 33 

ligget bak fjorårets statistikk i hele 2017. Om vi får inn 31 kontingentbetalinger 34 
til innen utgangen av august, vil vi ha tatt igjen nivået for 2016. Det er veldig 35 

bra, men for å kunne nå arbeidsprogrammets fastsatte mål om 1100 betalende 36 
medlemmer, må vi fortsette det gode arbeidet, og gå langt forbi fjorårets tall.  37 

Vi har per i dag 1362 aktive, ordinære avtaler i medlemsregisteret som 38 

potensielt vil være betalende medlemmer i løpet av 2017 (inkludert de som 39 
allerede har betalt). Kontingentkrav for 2017 ble sendt pr sms 27. april og pr e-40 

post 1. juni.  41 

Humanistisk Ungdom stod på stand i Pride Park og gikk i Pride-paraden i Oslo i 42 
uke 26. Dette har ført til 16 nye medlemmer, samt to innmeldinger som ble gjort 43 

av potensielle medlemmer som fyller 15 i løpet av året. Totalt har vi nå 98 44 
nyinnmeldinger i 2017. 45 
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Økonomistatus 47 

Sentralstyret vedtok revidert budsjett på sentralstyremøtet 26. juni.  48 
 49 

Det søkes i disse dager om momskompensasjon fra Lotteri- og Stiftelsestilsynet. 50 
Vi har også fått vite, og utbetalt, det endelige beløpet fra Fordelingsutvalget. 51 

Dette er over 8000 kroner høyere enn i det reviderte budsjettet fra juni. 52 
 53 
Jubileumsarrangementet på sommerleir vil få langt færre deltakere enn det er 54 

budsjettert for. Dette prosjektet vil derfor etter alt å dømme gå langt under 55 
budsjett. 56 

Styrets runde 57 

Skriftlige orienteringer skal sendes inn til sekretariatet i forkant av møtet, slik at 58 

det kommer med i referatet. Disse orienteringene er sendt innen fristen: 59 
 60 
Kristoffer Stokkeland 61 

 Jobbet m/Sommerleir 62 
 Pride 63 

 Besøkt Kristiansand lokallag 64 
 65 
Øistein Sommerfeldt Lysne 66 

 Jobbet med diverse ting til sommerleir 67 
 Vært i kontakt med lokallagene mine 68 

 Begynt planlegging av Høstseminar 69 
 Vært med å utforme medieutspill i Vårt Land 70 
 Gjort et forsøk på å ha feire 71 

 72 
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Haakon Gunleiksrud 73 
 Jobbet litt med sommerleir 74 

 Kontaktet og fulgt opp lokallagene mine 75 
 Stått på stand under Pride 76 

 Gått i Pride-paraden 77 
 Skrevet leserinnlegg 78 
 Blitt intervjuet av Vårt Land 79 

 80 
Kim André Andersen 81 

 har snakka med lederne av Follo og Vestfold lokallag og blitt lagt til i deres 82 
styre grupper.  83 

 gledes til sommerleir. 84 

 85 
Iver Daaland Åse 86 

 Tatt kontakt med lokallagene mine  87 
 88 
Fredrik Vingsnes 89 

 Meldt meg som gruppeleiar og generell assist til vårens konf.kull. Anses 90 
som bra rekrutteringsarena. Ellers intet nytt sida forrige runde. 91 

 92 
Rebecca Ponce 93 

 Holdt kontakt med lokallagene mine 94 

 Hjulpet lokallagene med div. småting.  95 
 Omstokket feriedagene så jeg kunne komme på sentralstyremøte likevel 96 

 Ryddet i mailen og funnet en kul gjøremålslisteapp. 97 
 Stått på stand i Pride park 3 hele dager.  98 
 Vervet 9 medlemmer på stand 99 

 Gått fremderst i Pride-paraden med brudekjole 100 
 101 

 102 

Sekretariatet  103 

Dette har sekretariatet arbeidet med siden forrige sentralstyremøte:  104 

Helle Gannestad 105 
Har stort sett avspasert, men har laget flagg og merch til Pride. Har i tillegg holdt 106 

i Facebooksiden vår. 107 
 108 

Astri Menne Sjoner 109 
 Medlemspleie  110 
 Praktiske forberedelser til sommerleir 111 

 Forberedelser til Pride 112 
 Stand på Pride 113 

 Registrering av nye medlemmer 114 
 Søknad momskompensasjon 115 

 Kurs hos LNU om Trygge organisasjoner 116 
 Referat fra forrige Sentralstyremøte  117 
 Dokumentasjon til Fordelingsutvalget 118 

 Daglig drift og administrasjon 119 
  120 
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Lokallagsutvalget 121 

Det nye lokallagsutvalget ble formelt valgt på overlappsamlingen. 122 

Lokallagsfadderne er nå blitt tildelt «sine» lokallag. 123 

 124 
Lokallag Fadder 

Asker og Bærum Øistein Lysne 

Bergen Haakon Gunleiksrud 

Buskerud Kristoffer Stokkeland 

Follo Kim André Andersen  

Glåmdal Iver Daaland Åse 

Grimstad Rebecca Ponce 

Kristiansand Kristoffer Stokkeland  

Nedre Romerike  Haakon Gunleiksrud 

Notodden Øistein Lysne 

Oslo Haakon Gunleiksrud 

Sandnes og omegn Kristoffer Stokkeland  

Salten Iver Daaland Åse 

Sør-Trøndelag Iver Daaland Åse 

Vestfold Kim André Andersen  

Østfold Rebecca Ponce  

 

Internasjonalt 125 

Inger Grünbeck, Haakon Gunleiksrud og Eivin Floer skal delta på HUs vegne på 126 
IHEYO General Assembly i London den første helgen i august. Sakspapirene for 127 

generalforsamlingen vil være tilgjengelige fra 16. juli. 128 

Media 129 

Medieovervåkingstjenesten Retriever har registrert 9 treff på Humanistisk 130 
Ungdom i perioden 16. juni til 12. juli. Her er høydepunktene: 131 

Lokalavisen Framtia skrev en sak om sentralstyremedlem og lokallagsleder Kim 132 
André Andersen 22. juni. 133 

Fri Tanke har publisert en lengre profil om vår nyvalgte leder Kristoffer 134 

Stokkeland under tittelen «Måtte oppsøke den lokale menigheten for å diskutere 135 
livssyn». Saken ble publisert 24. juni. 136 

4. juli var Humanistisk Ungdom på forsiden av Vårt Land med tittelen «Unge 137 
ateister avlyser kampen». Avisa trykte en lang sak, med intervju av Haakon 138 
Gunleiksrud, Eivin Floer og Nora Røsshag, der de går langt i å hevde at unge 139 

humanister ikke lenger er så opptatte av religion og religionskritikk.  140 

Det var flere som ikke helt kjente seg igjen i bildet som ble malt av Vårt Land. 141 

Kristoffer Stokkeland gikk ut med et tilsvar som ble trykt 7. juli under tittelen 142 
«Kampen er ikke avlyst». 143 

http://fritanke.no/reportasje/matte-oppsoke-den-lokale-menigheten-for-a-diskutere-livssyn/19.10548
http://fritanke.no/reportasje/matte-oppsoke-den-lokale-menigheten-for-a-diskutere-livssyn/19.10548
http://web.retriever-info.com/services/monitor/displayPDF?documentId=05502420170704324202&serviceId=1&profiles=242309
http://web.retriever-info.com/services/monitor/displayPDF?documentId=05502420170704323867&serviceId=1&profiles=242309
http://web.retriever-info.com/services/monitor/displayPDF?documentId=05502420170704323867&serviceId=1&profiles=242309
http://web.retriever-info.com/services/monitor/displayPDF?documentId=05502420170707324505&serviceId=1&profiles=242309
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Sommerleir 144 

Årets sommerleir står for døren. «Tenketopia» arrangeres på Gulsrud leirsted 145 

24.-28. juli. 132 spente deltakere og ledere gleder seg. I tillegg kommer 10 146 
gjester den siste dagen av leiren for å feire HUs 10-årsjubileum. 147 

E-postsaker 148 

Sentralstyret har ikke behandlet noen saker på e-post siden forrige møte. 149 

 150 

Sak 19-17/18 Politisk kvarter – D  151 

Diskusjonssak 152 
 153 

Saksbehandler: Øistein Sommerfeldt Lysne 154 
 155 

 156 

Sak 20-17/18 Sommerleir 2018 – V  157 

Vedtakssak 158 
 159 

Saksbehandler: Astri Menne Sjoner 160 
 161 
Bakgrunn 162 

Leirsteder er populære og må reserveres lang tid i forveien.  163 

Vurdering 164 

Sommerleiren 2017 arrangeres på Gulsrud leirsted i Tyrifjorden. Her har vi blitt 165 
lovet mulighet for å leie på nytt neste år, i samme tidsrom. Gulsrud leirsted er 166 
ledig i uke 30, altså 23.-29. juli. På grunn av ferieavvikling, får vi ikke dette 167 

endelig bekreftet med leirstedet.  168 

Årets sommerleir er en dag kortere enn leiren har vært tidligere. Dette skyldes 169 

kapasiteten på leirstedet. Sannsynligvis får vi muligheten til å reservere 170 
leirstedet i seks dager neste år – om vi ønsker det.  171 

Økonomiske konsekvenser 172 

Prisene på Gulsrud for 2017 tilsier at sommerleir for 130 deltakere i 5 dager 173 
koster omtrent 340 000 kroner. Å utvide leiren til 6 døgn vil medføre kostnader 174 

på omtrent 60 000 for overnatting og mat. 175 

Forslag til vedtak 176 

«Sentralstyret vedtar at sommerleiren 2018 skal arrangeres over seks dager på 177 

Gulsrud leirsted i forbindelse med uke 30. Hvilke ukedager som velges som start- 178 
og sluttidspunkt for leiren overlates til administrasjonen i samarbeid med 179 

leirstedet.» 180 

Forslaget ble vedtatt 181 

  182 
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Sak 21-17/18 Orientering om arbeidet med høstseminar – O 183 

Orienteringssak 184 
 185 

Saksbehandler: Øistein Sommerfeldt Lysne 186 
 187 
På overlappingsmøte vedtok sentralstyret hvem som skal jobbe med årets 188 

høstseminar, og ikke minst hva det skal handle om. Arbeidsgruppa består av 189 
Synne Sørgjerd, Eivin Floer, Kim Andersen og Øistein Lysne. Temaet på 190 

seminaret skal være kunstig intelligens og etiske problemstillinger rundt dette. 191 
Seminaret skal være åpent for opptil 100 personer og inneholde noe skolering for 192 
våre tillitsvalgte. Om mulig skal arrangementet holdes på Tonsenhagen skole i 193 

Oslo. 194 
 195 

I skrivende stund har arrangørgruppa enda ikke hatt noe møte, men planlegger å 196 
ha et før sentralstyremøtet. En orientering vil derfor bli gitt muntlig i møtet. 197 
 198 

Orientering i møtet 199 
Arbeidsgruppa har hatt sitt første møte. Øistein Lysne er komiteleder, og han 200 

skal også jobbe med skoleringsparallellen. Eivin Floer og Synne Sørgjerd tar 201 
hovedansvaret for faglig innhold. Kim tar ansvar for aksjonen i Oslo sentrum, 202 
som er vedtatt i rekrutteringsplanen.  203 

 204 
Temaet er komplisert, også for arrangørgruppa. Kunstig intelligens er på vei inn i 205 

samfunnet, og flere etiske dilemmaer åpner seg med dette inntoget. Gruppa er 206 
fortsatt i idéfasen, og setter pris på innspill.  207 
 208 

Gruppa vil gjerne reklamere for høstseminaret på sommerleir, og om mulig også 209 
åpne for påmelding på sommerleir. 210 

 211 

Sak 22-17/18 Nedleggelse av Grimstad studentlag – V   212 

Vedtakssak 213 
 214 

Saksbehandler: Synne Sørgjerd 215 
 216 

Bakgrunn 217 
Grimstad studentlag har ikke hatt noen aktiviteter siden April 2016. Laget sluttet 218 
å fungere fordi mange trakk seg ut av styret til det kun var økonomiansvarlig Ida 219 

Granseth Aasbakken som satt igjen og var engasjert. De hadde vansker med å 220 
rekruttere nye folk, og sluttet dermed å ha aktivitet. De fikk heller ikke avholdt 221 

årsmøte. 222 

Saksbehandler viser til §7 i fellesvedtektene for lokallag: 223 

«Dersom et lokallag over lengre tid er inaktivt, og laget selv ikke oppløses, kan 224 
Sentralstyret ved enstemmighet oppløse lokallaget. Medlemmene i laget må 225 

varsles senest en måned i forkant.» 226 

 227 
Vurdering 228 
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På grunn av manglende aktivitet, manglende medlemmer (de har ingen) og et 229 
ikke-eksisterende styre, innstiller saksbehandler å legge ned Grimstad 230 

studentlag.  231 
 232 

Siden det ikke er noen medlemmer å varsle, vil studentlaget kunne legges ned 233 
med umiddelbar virkning. 234 
 235 

Økonomiske konsekvenser  236 
Det vil ikke være nødvendig å sende årlige driftsmidler til Grimstad studentlag 237 

dersom Grimstad studentlag ikke eksisterer. Eventuelt vil vi også få litt mindre 238 
offentlige tildelinger da dette beregnes ut ifra hvor mange lokallag vi har. 239 
Grimstad studentlag vil imidlertid ikke generere støtte for grunnlagsårene 2016 240 

og 2017 uansett, da de uansett ikke oppfyller kravene for tellende lokallag. 241 
 242 

Saksbehandlers innstilling: 243 
«Sentralstyret legger ned Grimstad studentlag» 244 
 245 

Innstillingen ble vedtatt 246 
 247 

Sak 23-17/18 Lokallagsutvalgets arbeid – O    248 

Orientering 249 

 250 

Saksbehandler: Kristoffer Stokkeland 251 

 252 
Fordeling av faddere har blitt fordelt, og oversikten er beskrevet i sak 18-17/18. 253 
Utvalget har hatt sitt første møte, og alle faddere har etabler kontakt med sine 254 

lokallag. Fadderne skal jobbe med å bedre kontakten med de de ikke kjenner så 255 
godt.  256 

 257 
LUs hovedfokus framover vil være å pushe lokallagene til å legge planer for 258 
høsten, særlig med tanke på rekruttering, men også hvordan jubileet skal feires 259 

lokalt. Man vil generelt være pådrivere for lokale arrangementer og lokal 260 
aktivitet. Man vil også fokusere på verveHUka, og sikre at det planlegges 261 

arrangementer lokalt i forbindelse med denne. 262 
 263 

De vil også fokusere på å skape god lokal aktivitet, og snakke om dette på 264 
sommerleir: hvordan frister man deltakere på nasjonale arrangementer til å 265 
delta på lokale arrangementer. I tillegg vil de fokusere på hvordan man skaper 266 

aktivitet der det ikke finnes et lokallag og et godt tilbud. 267 


